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Sifs förbundsordförande Mari-Ann Krantz om regeringens budgetproposition:

Vart tog satsningen på framtiden för svensk
industri vägen?

Sifs förbundsordförande Mari-Ann Krantz efterlyser regeringens svar på förslagen
från gruppen Framtid för svensk industri när budgetpropositionen presenterades.

- De 50 miljoner som regeringen nu vill satsa på att genomföra våra förslag är en
direkt besvikelse. När vi presenterade våra förslag var reaktionen mycket positiv
från regeringens sida. Nu ser det ut som det hittills mest blivit en tumme av den
satsning regering då sade sig vilja göra på industriell utveckling, säger Mari-Ann
Krantz, som deltog i arbetet inom gruppen Framtid för svensk industri.

Framtid för svensk industri, med ledande företrädare för svenskt näringsliv,
fackföreningsrörelse och forskarvärlden, presenterade sina förslag för tillväxt och
industriell utveckling i maj i år. Gruppen föreslog bl a satsningar på en långsiktig
nationell strategi för innovationspolitiken, på industriella utvecklingscentra, design,
kompetensutveckling och kunskapsuppbyggnad.
Kostnaderna för förslagen beräknades till cirka 1,8 miljarder under en 5-årsperiod
och föreslogs bäras gemensamt av samhället och näringslivet.
Regeringen har i budgetpropositionen bland annat nu tagit upp gruppens förslag om
satsningar på industriell design i ett samarbete mellan Umeå universitet och
Chalmers.

- Det är naturligtvis positivt att regeringen tagit fasta på detta förslag. Men det
krävs verkligen mycket mer om vi ska kunna vända utvecklingen för svensk
industri och därmed för tillväxten. Vi hävdar att våra förslag är så konkreta att de
bör kunna finansieras och genomföras på kort tid. I början av nästa år planerar vi
att återsamlas för att utvärdera vad regeringen åstadkommit hittills. Då måste vi se
mer av åtgärder och konkret handlande än det vi sett i budgetpropositionen, säger
Sifs förbundsordförande Mari-Ann Krantz.


